
از شناسایی عوامل خرابکاری در  اتمی  انرژی  سخنگوی سازمان 
حادثه نطنز توسط دستگاه های امنیتی خبر داد و گفت: موضوع در 

دست پیگیری است.
بهروز کمالوندی در گفت و گویی تلویزیونی درباره آخرین تحولات 
مربوط حادثه انفجار و آتش سوزی در تاسیسات هسته ای نطنز و 
جاسوس  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس  بازرسان  اینکه  احتمال 
بارها حملات سایبری را داشتیم  از بازرس،  افزود: ما غیر  باشند، 
و  داشتیم  صنعتی  خرابکاری  زیادی  تعداد  کردیم.  دفع  را  آنها  و 
البته  که  داریم  نمایشگاهی  کردیم،  کشف  که  زیادی  موارد  از 
دهیم.  انتساب  بازرس  به  بخواهیم  که  نیست  مواردی  اینها  همه 
اما می تواند بازرس هم عامل باشد. باید مراقبت کنیم و می توانم 

بگویم مراقبت خوبی هم شده و اشراف کامل وجود دارد.
سخنگوی سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه حادثه نطنز متاسفانه 
جنبه خرابکاری دارد، گفت: این سازمان های امنیتی هستند که باید 
دقیق بررسی کنند و قرار هم بر این بوده که آنها در این باره اظهار 
نظر کنند و تحقیقاتشان ادامه دارد و تا آنجایی که اطلاع داریم 
عوامل را کشف کرده اند و دلایل، روش و چگونگی را هم می دانند 

و نسبت به این موضوع اشراف دارند.

وی خاطرنشان کرد: ما جزییات دقیق را نمی دانیم، اما تا اندازه ای 
که به ما گفته اند، چون موضوع در دست پیگیری و بررسی است 

معذوریم که بیشتر در رابطه با آن صحبت کنیم.
افزود: هدف آن ها ضربه زدن به  اتمی  انرژی  سخنگوی سازمان 
خود  هدف  به  نتوانستند  ولی  است،  شده  غنی  مواد  تولید  در  ما 
اضافه  خود  تجهیزات  به  هم  به  دیگر  سالن  یک  ما  لذا  برسند، 
می کنیم، اکنون تولید ما صدمه ای ندیده و تلاش مذبوحانه آن ها، 
ما را متوقف نکرده است.کمالوندی با تشبیه کردن صحنه فعلی به 
صحنه جنگ گفت: ممکن است در این صحنه ضربه ای بخوریم 

ولی این صحنه انگیزه ما برای دفاع و کار را بیشتر کرده است.
سخنگوی سازمان انرژی اتمی با اشاره به اینکه آژانس تحت فشار 
است، گفت: فشار سیاسی واقعیتی بر سازمان هاست آقای گروسی 

گفت که فشار هست ولی تلاش می کند حرفه ای عمل کند.
به  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس  به سفر مدیرکل  اشاره  با  وی 
ایران و درخواست آژانس برای از بازدید از دو محل گفت: متاسفانه 
در طول ٢ سال گذشته رژیم صهیونیستی با کمک آمریکا تلاش 
کرده اند که در شورای حکام جو را علیه ایران به هم بزنند، اما 
ایران هم در سفر آقای گروسی بسیار خردمندانه با این درخواست 

برخورد کرد و با ارائه مقاله ها و استدلال های حقوقی که چرا ایران 
نباید به این سوالات پاسخ بدهد وی را قانع کرد.

پنهان  برای  ایران چیزی  داد: جمهوری اسلامی  ادامه  کمالوندی 
آژانس  اجازه دسترسی به محل مورد درخواست  لذا  ندارد،  کردن 
را داد، چرا که ادامه این موضوع و اجازه ندادن به آژانس به نفع 
آمریکا بود، ایران نشان داد توانمندی دیپلماتیک و حقوقی بالایی 

دارد، وزارت امور خارجه هم نقش زیادی در این موضوع دارد.
مورد  دوم  محل  بازدید  اتمی  انرژی  سازمان  سخنگوی  گفته  به 

درخواست آژانس در اواخر ماه سپتامبر انجام می شود.

تقاضا  افزایش  به  اشاره  با  ایران،  داروسازان  انجمن  رئیس  نایب 
برای واکسن آنفلوانزا، گفت: نگران هستیم که اتفاق ماسک برای 

واکسن آنفلوانزا تکرار شود.
سطح  در  آنفلوانزا  واکسن  توزیع  وضعیت  به  فاطمی،  علی  سید 
داروخانه های کشور اشاره کرد و اظهار داشت: شرکت های پخش 
توزیع  از  فعلًا  اما  آمده اند  داروخانه ها  به  واکسن  سفارش  برای 

خبری نیست.
وی با اشاره به افزایش تقاضا برای تهیه واکسن آنفلوانزا در کشور، 
گفت: متاسفانه سهمیه ای که برای هر داروخانه در نظر گرفته اند، 
پرسنل  زیرا،  باشد.  داروخانه  پرسنل  نیاز  جوابگوی  می تواند 
بیماران قرار دارند و می بایست  با مردم و  داروخانه ها در مواجهه 

این واکسن را بزنند.
فاطمی با اشاره به اینکه حجم زیادی از واکسن از طریق معاونت 

بیماران  اختیار  در  رایگان  صورت  به  بهداشت  وزارت  بهداشت 
خاص قرار می گیرد، ادامه داد: مردم توقع دارند این واکسن را از 
داروخانه ها تهیه کنند، در حالی که شاید سهمیه هر داروخانه به 

۱۰ عدد واکسن هم نرسد.
نایب رئیس انجمن داروسازان ایران، گفت: در این شرایط، همان 
اتفاقی که برای ماسک در داروخانه ها افتاد، برای واکسن آنفلوانزا 
هم تکرار خواهد شد و با حجم زیادی از تقاضا و کمبود واکسن 

مواجه خواهیم شد.
اینکه  به  توجه  با  افزود:  نیز  واکسن  قیمت  با  ارتباط  در  فاطمی 
قیمت  نمی رسد  نظر  به  نداشته ایم،  را  دولتی  ارز  قیمت  افزایش 
واکسن آنفلوانزا بیشتر از ۴۰ یا ۵۰ هزار تومان برای امسال باشد.

دریافت  برای  مردم  مشکلات  به  اشاره  با  محمودزاده  جلال 
مقررات،  رعایت  عدم  دلیل  به  ها  بانک  گفت:  خرد،  تسهیلات 
هنگام  ویژه  به  مردم  آحاد  برای  و  تولید  حوزه  در  را  مشکلاتی 
ارائه تسهیلات ازدواج به جوانان که جهت دریافت وام به بانک ها 

مراجعه می کنند، ایجاد کرده اند.
نماینده مردم مهاباد در مجلس شورای اسلامی، افزود: سختگیری 
مرکزی  بانک  که  است  حالی  در  خرد  وام  ارائه  در  ها  بانک 
پرداخت  شیوه  خصوص  در  بانک ها  تمامی  به  را  بخشنامه ای 
اما  کرده،  ابلاغ  جوان  های  زوج  ویژه  به  مشتریان  به  تسهیلات 

بیشتر بانک ها این دستورالعمل بانک مرکزی را اجرا نمی کنند.
محمودزاده با بیان اینکه برخی مدیران بانک های کشور در سطح 
عمل  سلیقه ای  تسهیلات  پرداخت  برای  شهرستان ها  و  استان ها 
ضامن  درخواست  مشتریان  از  خود  سلیقه  اساس  بر  و  می کنند 
می کنند، ادامه داد: یکی از دردسرهای ایجاد شده در زمینه معرفی 

به کارکنان  نیستند که  ادارات دولتی حاضر  این است که  ضامن 
که  چرا  دهند،  ارائه  ضمانت  برای  حقوق  از  کسر  گواهی  خود 
آنها درصورت  در سیستم حسابداری  بعدها  است  معتقدند ممکن 
برخی  حتی  شود،  ایجاد  مشکل  تسهیلات  اقساط  پرداخت  عدم 
بانک ها ضمانت افراد با سن بیشتر از 6۵ سال را قبول نمی کنند.

محیط  و  طبیعی  منابع  آب،  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس  نایب 
زیست مجلس، با بیان اینکه بانک ها راحت ترین مسیر را برای اخذ 
ضمانت پرداخت تسهیلات انتخاب می کنند، افزود: بیشتر بانک ها 
گواهی کسر از حقوق از متقاضی وام مطالبه می کنند، تا اگر در 
آینده مشتری اقساطی را پرداخت نکرد سریعاً مطالبات خود را از 
حساب کارمند ضامن دریافت کنند، این در حالی است که بانک 
مرکزی هیچ اجباری نداشته که بانک ها از ضامن کارمند استفاده 
کنند و حتی برای وام ازدواج جوانان بخشنامه ویژه ای صادر کرده 

اما بانک ها آن را رعایت نمی کنند.

در  وام  دریافت کنندگان  باید  بدیهی است که  اینکه  بیان  با  وی 
بانک ها  متاسفانه  گفت:  کنند،  تسویه  را  خود  اقساط  مقرر  موعد 
اجرا  نیز  را  بانک مرکزی  العمل ها و بخشنامه های خود  دستور 
بانک مرکزی  آنها اهمیت نمی دهند، در حالی که  نمی کنند و به 
و  دولتی  بانک های  تمامی  به  را  تسهیلات  پرداخت  شیوه  بارها 
چرا  که  نمی گیرد  صورت  نظارتی  اما  می شود،  یادآور  خصوصی 
بانک ها به بخشنامه ها عمل نمی کنند و مردم را سرگردان می 
کنند. محمودزاده با اشاره به اینکه سختگیری بانک ها سبب شده 
خصوصی  بانک های  از  بالاتر  باسود  تسهیلات  دریافت  به  مردم 
گرایش پیدا کنند، تصریح کرد: این موضوع به بیکار شدن کارگران 
واحدهای کوچک منجر می شود، چراکه به دلیل سود کلانی که 
بانک ها از مردم می گیرند، در نهایت منازل مسکونی که به عنوان 
و  اجتماعی  مشکلات  و  می رود  دست  از  شده  گذاشته  ضمانت 

فرهنگی فراوانی در سطح جامعه ایجاد می شود.

ما  همکاران  داشت:  اظهار  خودرو  نمایشگاهداران  اتحادیه  رئیس 
در حال حاضر با ماشین های ایرانی بیگانه شدند، زیرا فردی اگر 
خودروی ایرانی از ما بخواهد، معلوم نیست فروشنده ای داشته باشد 
یا خیر! قیمتی که ارائه می دهد معقول است یا خیر، بنابراین ماشین 

ایرانی فقط در فضای مجازی خرید و فروش می شود.
سعید موتمنی، رئیس اتحادیه نمایشگاهداران خودرو، اظهار کرد: 
به  و  شده  بسیار  اخیر  روز  چند  در  غیرمنطقی  قیمت های  شیب 
عنوان مثال پژو ۴۰۵ که هفته گذشته ۱۵٢ میلیون تومان قیمت 
داشت، امروز با قیمت ۱66 میلیون تومان در بازار قیمت گذاری 
شده است یا پژو پارس که ۱87 میلیون تومان قیمت داشت امروز 

حدود ٢۰۰ میلیون تومان )۱97 میلیون تومان( رسیده است. قیمت 
پراید ۱۱۱ هم از صد میلیون تومان عبور کرد و به ۱۰۴ میلیون 
تومان افزایش یافته است. وی ادامه داد: در دو سه روز اخیر شاهد 
سونامی افزایش قیمت بودیم و این قیمت های غیر منطقی از پنج 
شنبه هفته گذشته تا به امروز وجود دارد، به طوری که برخی از 
خودروها بین 6 تا ۱3 میلیون تومان افزایش قیمت را تجربه کردند. 
رئیس اتحادیه نمایشگاهداران خودرو با اشاره به اینکه بازار خودرو 
در شرایط رکود به سر می برد، ادامه داد: تقاضا برای خرید وجود 
ندارد و افرادی که خودرو تحویل می گیرند، قیمت های بالا اعلام 
می کنند یا نمی فروشند به همین جهت در بازار خریدار وجود ندارد.

موتمنی خاطر نشان کرد: نیاز بازار را افرادی تامین می کنند که در 
شرکت های خودرو سازی سرمایه گذاری کرده اند. این افراد نسبت 
به شرایط روز و با توجه به تغییر نرخ ارز فروش دارند و با بالا رفتن 

قیمت ارز قیمت های بالا اعلام می کنند.
وی با اشاره به اینکه خودروهای ایرانی در فضای مجازی معامله 
می شوند، ادامه داد: همکاران ما در حال حاضر با ماشین های ایرانی 
بیگانه شدند، زیرا فردی اگر خودروی ایرانی از ما بخواهد، معلوم 
می دهد  ارائه  که  قیمتی  خیر!  یا  باشد  داشته  فروشنده ای  نیست 
معقول است یا خیر، بنابراین ماشین ایرانی فقط در فضای مجازی 

خرید و فروش می شود.
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سخنگوی وزارت بهداشت :
آمار قربانیان کرونا 

به 22 هزار و 2۹۳ نفر رسید
در  کرونا  باختگان  جان  آمار  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 

کشورمان را تاکنون، ٢٢ هزار و ٢93 نفر اعلام کرد.
وی با اشاره به ثبت ۱99٢ مورد جدید کرونا گفت: آمار مبتلایان 

به کرونا در کشور به 386 هزار و 6۵8 نفر رسیده است.
لاری با اشاره به ۱39 مورد فوتی آمار کلی جان باختگان کرونا 

در کشورمان را ٢٢ هزار و ٢93 نفر اعلام کرد.
و  هزار   333 کنون  تا  بهداشت،  وزارت  سخنگوی  گفته  به 
9۰۰ نفر از بیماران بهبود یافته اند و 37٢٢ نفر نیز در بخش 

مراقبت های ویژه بستری هستند.
وی افزود: تا کنون سه میلیون و 38۰ هزار و ٢6۴ مورد آزمایش 

کووید ۱9 در کشور انجام شده است.
قم،  گیلان،  مازندران،  تهران،  استان های  لاری،  گفته  به 
اصفهان، خراسان رضوی، آذربایجان شرقی، کرمان، خراسان 
شمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین در وضعیت »قرمز« و 
استان های آذربایجان غربی، البرز، فارس، لرستان، هرمزگان، 
خراسان  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه،  بوشهر،  اردبیل، 
و  گلستان  بختیاری،  و  چهارمحال  ایلام،  مرکزی،  جنوبی، 

خوزستان در وضعیت »هشدار« قرار دارند.

وزارت آموزش و پرورش :
سیم کارت های دانش آموزی 

به زودي توزيع مي شوند
بنابر اعلام مدیرکل دفتر فن آوری اطلاعات و ارتباطات وزارت 
در  به زودی  دانش آموزی  سیم کارت های  پرورش،  و  آموزش 

مراکز اپراتورها قابل دریافت خواهد بود.
محمود حبیبی درباره توزیع سیم کارت های دانش آموزی گفت: 
فرآیند تولید سیم کارت های دانش آموزی آغاز شده و اپراتورها 
پای کار آمدند و مکلف شدند که سیم کارتی به نام سیم کارت 
شاد را برای استفاده ایمن در فضای مجازی ارائه دهند تا از این 

طریق دل نگرانی های خانواده ها هم کاسته شود.
اپراتورها توضیح داد: همکاران ما در حوزه  وی درباره نقش 
اپراتورها برنامه ریزی کرده اند و با جلسات متعددی که گذاشته  
ارائه سیم کارت های  به زودی  فرآیندی که طی شده،   شده و 

دانش آموزی را شاهد خواهیم بود.
به  تنها  دانش آموزی  سیم کارت های  اینکه  بابیان  حبیبی 
خواهند  دسترسی  آموزش وپرورش  تائید  مورد  فضاهای 
کودکان  استفاده  خاص  سیم کارت  این  گفت:   داشت، 
این  قاعدتاً  بود.  خواهد  مجازی  فضای  در  نوجوانان  و 
استفاده  شامل  که  مخاطراتی  از  دسته  آن  سیم کارت ها 
کنترل نشده از فضای مجازی است را، نخواهند داشت. قرار 
 White است ما در خصوص این سیم کارت ها به صورت
list عمل کنیم که دانش آموزان بتوانند به فضاهایی که 
مورد تائید است دسترسی داشته باشند.وی ادامه داد: تلاش 
ما این است که دانش آموزان به محتواهای نامناسب دسترسی 
پیدا نکنند،  همچنین سیاست هایی که وزارت آموزش وپرورش 

در نظر دارد، روی این سیم کارت ها اعمال خواهد شد.
دریافت  برای  سنی  محدودیت  هیچ  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دانش آموزان  گفت:  ندارد،  وجود  دانش آموزی  سیم کارت های 
می توانند بانام و مشخصات خودشان سیم کارت را خریداری 
کنند. ظاهراً آن طور که اعلام شده، وزارت ارتباطات محدودیت 
زیر ۱8 سال برای دریافت سیم کارت را برداشته  تا همه دانش 

آموزان از آن استفاده کنند.

به جز در مدارس غیردولتی، شاهد و سمپاد ؛
دريافت هرگونه وجه ممنوع است

مدیرکل ارزیابی و عملکرد و پاسخگویی به شکایات آموزش و 
پرورش بار دیگر تاکید کرد: دریافت هر گونه وجه ممنوع است، 
به جز در مدارس غیردولتی، شاهد و سمپاد که هزینه مشخص 

برای آنها تعیین شده است.
زهرا مظفر مدیرکل ارزیابی و عملکرد و پاسخگویی به شکایات 
آموزش و پرورش با حضور در شبکه خبر گفت: سیاست آموزش 
و پرورش در قبال دریافت وجه از سوی والدین تغییر نکرده 
است. بر اساس آئین نامه اجرایی مدارس، دریافت هر گونه 
وجه ممنوع است، به جز در مدارس غیردولتی، شاهد و سمپاد 
که هزینه مشخص برای آنها تعیین شده است. مدارس دولتی 

ما نباید هیچ گونه وجهی را از اولیا دریافت کنند.
وی ادامه داد: اگر مدرسه ای در این زمینه اقدام کرده است اولیا 
می توانند بر اساس دستورالعملی که ما در تابستان اعلام کردیم 
به پرتال آموزش و پرورش در قسمت ثبت شکایات مراجعه 
کرده و این تخلف مدرسه را به اطلاع ما برسانند تا ما در اسرع 
وقت به آن رسیدگی کنیم. والدین بعد از ثبت شکایت یک کد 

دریافت می کنند و بعد از آن می توانند پاسخ را دریافت کنند.
مدیرکل ارزیابی و عملکرد و پاسخگویی به شکایات وزارت 
آموزش و پرورش گفت: در ثبت شکایت باید هویت فرد شاکی 
مشخص باشد اما در گزارش های مردمی هویت شخص شاکی 
مشخص نخواهد شد. وی اضافه کرد: ما فرم هایی داریم که در 
آن تاکید شده، مدارس نباید مبلغی را از والدین دریافت کنند، 

اولیا نیز باید این فرم ها را پر کنند تا ما گزارش را کسب کنیم.

شاخص در ارتفاع یک میلیون و ۶۴۷ هزار واحد ؛
بورس به رشد ۵ هزار واحدی قناعت کرد

شاخص بورس در جریان معاملات بازار سرمایه با ثبت رشد 
۵هزارواحدی، در ارتفاع یک میلیون و 6۴7هزار واحد قرار گرفت.

و  ۱۰میلیارد  از  بیش  سرمایه  بازار  دادوستدهای  جریان  در 
6میلیون سهم و حق تقدم به ارزشی بالغ بر ۱۱هزار و ۵9۴میلیارد 
تومان در بیش از یک میلیون و ۴۱3هزار نوبت مورد دادوستد 
قرار گرفت و شاخص بورس با رشد ۵هزار و 8۴7واحدی در 
ارتفاع یک میلیون و 6۴7هزار و 8۵۵واحد قرار گرفت.بیشترین 
معاملاتی  نمادهای  نام  به  سهام  بازار  دماسنج  بر  مثبت  اثر 
شرکت های ملی صنایع مس ایران، صنایع پتروشیمی خلیج 
فارس و فولاد مبارکه اصفهان شد و در مقابل شرکت های 
سرمایه گذاری تأمین اجتماعی، کشتیرانی جمهوری اسلامی 
ایران و گروه مپنا با افت خود مانع افزایش بیشتر نماگر بازار 
با معامله یک  ایران هم  فرابورس  بازارهای  سهام شدند. در 
میلیارد و 7۴7میلیون ورقه به ارزش ۵هزار و ۵3۵میلیارد تومان 
در ۵68هزار و ٢76نوبت، شاخص فرابورس )آیفکس( ۴8واحد 

رشد کرد و در ارتفاع ۱7هزار و 339واحد قرار گرفت.

بخاطر مسمومیت ناوالنی ؛
آلمان روسیه را تهديد کرد

اگر  شد  مدعی  تهدیدآمیز  اظهاراتی  در  آلمان  خارجه  وزیر 
مسکو طی روزهای آتی توضیحی قانع کننده درباره مسمومیت 
»ناوالنی« ارائه نکند؛ با واکنش جدی برلین و شرکایش مواجه 
خواهد شد. هایکو ماس وزیر خارجه آلمان که کشورش عهده دار 
در  است؛  مسکو  دولت  منتقدان  از  ناوالنی«  »آلکسی  درمان 
مصاحبه با »بیلد« مدعی شد: تعیین ضرب الاجل کار هیچ کس را 
پیش نمی برد اما اگر طی روزهای آتی، توضیحی از جانب روسیه 
)درباره مسمومیت ناوالنی( دریافت نکنیم، بالاجبار، درباره نوع 

واکنشی که باید اتخاذ کنیم؛ با شرکایمان به بحث می نشینیم.
این دیپلمات آلمانی در پاسخ به این سوال که آیا روسیه را در 
مسمومیت ادعایی ناوالنی دخیل می داند؛ گفت: اشارات زیادی به 
این موضوع وجود دارد و در حال حاضر، مسکو با چالش مواجه 
است. ماس در ادامه مدعی شد: امیدواریم که روسیه این جنایت 
بزرگ را حل و فصل کند. اگر مسکو ربطی به این قضیه ندارد؛ 
به نفع خودش است که ادله ای در اثبات این موضوع داشته باشد.

وی همچنین با لحنی تهدیدآمیز، مدعی شد: امیدواریم روسیه 
ما را به تغییر موضع مان در قبال پروژه خط لوله انتقال گاز »نورد 
استریم ٢« وادار نکند. این پروژه بیش از ۱۰۰ شرکت از ۱٢ 
کشور اروپایی را شامل می شود و حدود نیمی از این شرکت ها 
آلمانی هستند. ماس همچنین در تکرار ادعای آنگلا مرکل 
صدراعظم آلمان مدعی شد: محدود کردن عواقب این ماجرا به 

نورد استریم ٢، با آنچه که اتفاق افتاده همخوانی ندارد.
آلمانی ها مدعی هستند که ناوالنی با عامل اعصاب »نوویچوک« 

مسموم شده است.

در جدیدترین نظرسنجی ؛
ترامپ محبوب شد!

در بین نظرسنجی های انتخاباتی متعدد در آمریکا که بیشتر 
و  مردم  درمیان  ترامپ  دونالد  محبوبیت  افت  از  حاکی  آنها 
رای دهندگان آمریکایی است، نتیجه نظرسنجی اخیر موسسه 
راسموسن نشان می دهد میزان محبوبیت او به سطح قبل از 

شیوع کرونا بازگشته و به ۵٢ درصد رسیده است.
شبکه خبری فاکس نیوز نوشت: آخرین بار محبوبیت ترامپ در 
فوریه )بهمن( ۵٢ درصد بود که به هفته ها قبل از آغاز قرنطینه 

ناشی از شیوع کرونا مربوط می شود.
از  درصدی  حمایت ۵٢  مقابل  در  داد  نشان  نظرسنجی  این 
ترامپ، ۴8 درصد از مردم آمریکا ترامپ را قبول ندارند. از نظر 
سطح احساسات در مقبولیت یا مخالفت با ترامپ ۴٢ درصد قویا 
عملکرد ترامپ را قبول ندارند و ۴٢ درصد قویا عملکرد او را 

تایید می کنند.
)شهریور  سپتامبر٢۰۱9  به  ترامپ  مقبولیت  میزان  بالاترین 
98( مربوط می شود که ۵3درصد از مردم گفتند ترامپ را به 
عنوان رئیس جمهوری قبول دارند. این رقم یک درصد بالاتر 
از بالاترین میزان مقبولیت باراک اوباما رئیس جمهوری سلف او 

به میزان ۵٢ درصد در اواخر ژانویه ٢۰۱۱ )دی 89) بوده است.
نتایج نظرسنجی راسموسن  از طریق نظرسنجی تلفنی از بین 
۵۰۰ نفر از رای دهندگان واجد شرایط منتشر شده است. اوباما 
و جورج دبلیو بوش رئیس جمهور پیش از او در دوره دوم رقابت 
های انتخاباتی خود فقط درنظرسنجی که روز انتخابات انجام شد 

توانستند ۵۱ درصد رای مقبولیت مردم را کسب کنند.
پایین ترین نرخ محبوبیت ترامپ در اواسط ماه های آوریل، مه، 
ژوئن و ژوئیه )فروردین تا تیر( یعنی اوج شیوع ویروس کرونا به 

حدود ۴۵ درصد رسید.
میزان  درباره  شده  انجام  که  دیگری  های  نظرسنجی  نتایج 
مقبولیت ترامپ متفاوت بوده است. بر اساس نتایج نظرسنجی 
»فایوترتیتی فایو« مقبولیت شخصی و شغلی ترامپ فقط ۴۴ 

درصد است و ۵٢.۱ درصد ترامپ را قبول ندارند.

برادرزاده سرکرده سابق القاعده :
بايدن رئیس جمهور شود

 ۱۱ سپتامبر جديدي رخ مي دهد
رئیس جمهور  رقیب  انتخاب  درباره  بن لادن  اسامه  برادرزاده 
این  انتخابات ریاست جمهوری  کنونی آمریکا در رقابت های 

کشور هشدار داد.
به گزارش العربیه، »نور بن لادن« برادرزاده سرکرده سابق القاعده 
و مغز متفکر حملات ۱۱ سپتامبر به برج های دوقلوی سازمان 
به عنوان  بایدن  جو  انتخاب  درباره  آمریکا  در  جهانی  تجارت 

رئیس جمهور جدید آمریکا هشدار داد.
وی با بیان اینکه تروریست های داعش در سایه دولت باراک 
اوباما، رئیس جمهور سابق آمریکا و با حمایت های جو بایدن 
گسترش یافتند و به اروپا رسیدند، مدعی شد: دونالد ترامپ، 
رئیس جمهور آمریکا با ریشه کن کردن تروریست ها و قبل از 
اینکه فرصت حمله داشته باشند، نشان داد از آمریکا و اروپا در 

برابر تهدیدات خارجی محافظت می کند.

در آستانه انتخابات ریاست جمهوری آمریکا ؛
کره شمالی برای يک

 عملیات مهم آماده مي شود
به نظر می رسد در آستانه انتخابات ریاست جمهوری آمریکا 
کره شمالی خود را برای انجام یک آزمایش موشکی مهم آماده 
می کند. به گزارش یونهاپ، تصاویر ماهواره ای حاکی از فعالیت 
در کارخانه زیردریایی سازی اصلی کره شمالی است که به گفته 
کارشناسان شاید این مسئله حاکی از آماده شدن کره شمالی 
برای انجام آزمایش یک موشک بالستیک از روی زیردریایی 
است. یکی از نشانه های اصلی انجام این آزمایش حضور کشتی 
هایی در این کارخانه است که یکی از آنها پیشتر برای انجام دو 

آزمایش هسته ای در دریا مورد استفاده قرار گرفته بود.
نشانه دیگر حضور دو زیردریایی کلاس رومئو در خلیج پایگاه 
زیردریایی مایانگ در ساحل سینپو است که تصاویر ماهواره ای 

آن روز جمعه گرفته شد.
نشانه  است  ممکن  سازی  آماده  این   CSIS گزارش  به 
"سورپرایز ماه اکتبر" کره شمالی باشد که براساس تجربه 
سالهای گذشته نشان از افزایش تنش در نزدیکی انتخابات 

ریاست جمهوری آمریکاست.
آزمایش موشک بالستیک از روی زیردریایی یکی از اقدامات 
تحریک آمیز کره شمالی می تواند باشد و احتمال دیگر انجام 

آزمایش موشک بالستیک بین قاره ای است.

رئیس مجلس شورای اسلامی تأکید کرد که ملت 
تحریم های  به دلیل  که  خساراتی  از  هرگز  ایران 

آمریکایی به وجود آمده است، نمی گذرد.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
با ایگنازیو کاسیاس وزیر خارجه سوئیس دیدار و 
گفت وگو کرد. قالیباف در ابتدای این دیدار گفت: 
ملت ایران به دلیل تحریم های یکجانبه، ظالمانه و 
بدبین  این کشور  به  آمریکا نسبت  قانون  خلاف 
است، از این رو تصمیم قطعی دولت و ملت ایران 
از  عبور  جهت  درونی  فناوری  و  اقتصاد  تقویت 

بحران با توجه به ظرفیت بالای کشورمان است.
وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی در چارچوب 
را  تمام کشور ها  با  رویکرد همکاری  اصول خود 
دارد، اظهار داشت: کنار این همکاری با هرگونه 
سلطه مخالف است و عدم مذاکره با آمریکا نیز 
به دلیل نگاه سلطه طلبانه آن هاست و ملت ایران 
هرگز از خساراتی که به دلیل تحریم های آمریکایی 

به وجود آمده است، نمی گذرد.
رئیس قوه مقننه همچنین با اشاره به بدعهدی ها 
شد:  یادآور  هسته ای  توافقنامه  اجرای  جریان  در 
علی رغم اینکه مواضع اخیر شورای امنیت خوب 
بود، اما بدعهدی در توافق هسته ای جزء خاطرات 
تلخ ایرانیان است لذا در انتظار جبران آن هستیم.

نماینده مردم تهران در مجلس با بیان اینکه اروپای 
مستقل قابلیت ایجاد روابط روان با ایران را دارد، 
سیاست های  تأثیر  تحت  نباید  اروپا  کرد:  عنوان 

آن ها  اقدامات  که  به خصوص  بگیرد  قرار  آمریکا 
باعث بی ثباتی و ناامنی در منطقه شده است.

شهید  سپهبد  ترور  به  توجه  با  ادامه  در  قالیباف 
کرد:  عنوان  آمریکا  نیرو های  سوی  از  سلیمانی 
اقدامات سپهبد سلیمانی باعث شده بود تروریسم 

به اروپا نرسد، اما آمریکا او را ترور کرد.
که  می دانند  آمریکایی ها  این که  بر  تأکید  با  وی 
منطقه  از  آن ها  خروج  آن ها،  جنایت  این  هزینه 
خواهد بود که به زودی تحقق می یابد، عادی سازی 
رژیم  با  منطقه  کشور های  برخی  روابط  اجباری 
صهیونیستی با هدایت آمریکایی ها را راهی برای 
حل مشکلات منطقه ندانست و افزود: این اقدامات 

باعث افزایش بی ثباتی در منطقه می شود این در 
حالی است که عملکرد سوئیس همواره نشان داده 
در راستای صلح جهانی و مسائل بشردوستانه گام 
برداشته است.قالیباف در این دیدار همچنین ضمن 
تبریک یکصدمین سالگرد آغاز روابط دیپلماسی 
میان ایران و سوئیس گفت: در سال های گذشته 
توافقنامه و سند همکاری میان دو کشور به امضا 
دو  روابط  تقویت  به  آن  مفاد  پیگیری  که  رسید 

کشور کمک می کند.
رئیس مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: از این 
رو وظیفه داریم در حوزه های اقتصادی، سیاسی، 
فرهنگی، فناوری، علمی و آموزشی روابط خود را 

گسترش دهیم به خصوص که اخیراً حسابی میان 
ایران و سوئیس برای تبادلات دارویی و غذایی باز 

شده است که البته نباید به آن بسنده کرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان تأکید کرد: 
ما در مجلس یازدهم به دنبال افزایش همکاری و 
گسترش روابط در حوزه خارجی و تقویت بنیه ملی 

در حوزه اقتصادی هستیم.
ایگنازیو کاسیاس وزیر خارجه سوئیس نیز در این 
دیدار با بیان اینکه امروز ایران به خاطر مشکلات 
اقتصادی ناشی از تحریم های ظالمانه رنج می برد، 
گفت: امیدواریم جشن صدسالگی آغاز روابط میان 
ایران و سوئیس، تقویت روابط میان دو کشور را 
بیش از پیش رقم بزند و ما بتوانیم به نقش خود 

به عنوان حافظ منافع به خوبی عمل کنیم.
کانال  به  اشاره  با  ادامه  در  سوئیس  خارجه  وزیر 
مالی که اخیراً میان دو کشور باز شده است، اظهار 
داشت: این کانال مالی به جریان سیال درآمد های 
ایران به خصوص در حوزه غذا و دارو کمک می کند 

که البته اقدام کمی است و باید گسترش یابد.
وی با اشاره به حضور برخی شرکت های سوئیسی 
در ایران عنوان کرد: چند شرکت بزرگ سوئیسی 
علی رغم تحریم های موجود علیه ایران هنوز در 
این کشور حضور دارند و به کار خود ادامه می دهند.

کرد:  خاطرنشان  پایان  در  سوئیس  خارجه  وزیر 
گفتمان  پیشبرد  برای  را  خود  حداکثری  تلاش 
بین المللی و تقویت روابط دوجانبه خواهیم داشت.

رئیس مجلس شورای اسلامی : 

ایرانازخساراتناشيازتحریمنمیگذرد

سخنگوی سازمان انرژی اتمی :

ایران چيزی برای پنهان کردن ندارد

نایب رئیس انجمن داروسازان ایران :

واکسن آنفلوانزا نباید به سرنوشت ماسك ها دچار شود

برای پرداخت تسهیلات ؛

مدیران بانك ها سليقه ای عمل می کنند

سونامی در بازار خودرو ؛

قيمت پژو پارس به 200 ميليون تومان رسيده است
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